

**Hon. Sir George-É. Cartier** said that the humiliation of the Ministry had not been crowned in that particular way which the hon. member no doubt desired, (laughter). Notwithstanding the humiliation and disgrace they had undergone, the Ministry had gone through it, and were still alive, and so was the Bill.

**Hon. Mr. Holton** said the wonder was, that it was still alive in spite of the degradation of the hon. gentlemen. But it was a question of sympathy, and he must be allowed to put in a word of sympathy for one for whom in time gone by he had respect and affection. When the hon. Finance Minister rose up to answer a question touching the business of his Department, the Minister of Militia would not allow him to do so, (hear). He had equal rights in the Administration with the Minister of Militia and superior rank, his office being more important, and yet last night he was snubbed by the Minister of Militia for submitting resolutions which he approved. The House would have some further information on that subject very soon, and it was now not permitted to answer a question across the floor. That the Minister of Finance should be in his seat that day, after the scene of the previous night, was a thing to be regretted and deplored, (cheers). Not in the interest of these (the Opposition) benches, but in the interests of public morality, of the country, and the reputation of the hon. gentleman himself—(hear)—and that he should be submitted to yet deeper degradation that day was an aggravation of the circumstance.

**Hon. Sir Francis Hincks** thoroughly appreciated the sympathy of the hon. member; but he would tell him that he had answered the question referred to. With regard to degradation, he should probably have an opportunity of going into that question on a more fitting occasion. At any rate he did not feel any peculiar degradation in regard to what had taken place.

**Mr. Mackenzie**—I believe that, (hear, hear).

**Hon. Sir Francis Hincks** said there was no use in going into that question then, because they would probably have another opportunity of going into it.

After a few remarks from **Hon. Mr. Anglin**, the motion was carried.

#### RAILWAY MAP

**Hon. Sir A. T. Galt** presented a report from the Railway Committee, recommending an appropriation of \$2,000 to complete a railway map of the Provinces of the Dominion, now

**L'honorable sir George-É. Cartier** réplique que l'humiliation subie par le ministère n'a pas été telle que l'aurait souhaitée sans aucun doute, l'honorable député. (Rires.) Nonobstant l'humiliation et la disgrâce encourues, le ministère en est sorti vivant et le Bill aussi.

**L'honorable M. Holton** déclare qu'il est étonnant que le Bill soit toujours à l'étude en dépit de la déchéance des honorables messieurs. Mais, c'est une question de sympathie et il doit pouvoir prononcer un mot de compassion à l'adresse d'une personne envers qui, dans le passé, il a eu beaucoup de respect et d'affection. Lorsque l'honorable ministre des Finances s'est levé pour répondre à une question touchant aux affaires de son ministère, le ministre de la Milice s'y est opposé. (Bravo!) Il détient, dans l'administration, des pouvoirs égaux à ceux du ministre de la Milice et occupe un rang supérieur, ses fonctions étant plus importantes. Pourtant, hier soir, il a été mortifié par le ministre de la Milice pour avoir soumis des résolutions qu'il approuvait. La Chambre aura bientôt de plus amples renseignements à ce sujet et il n'est pas permis, maintenant, de répondre à une question en Chambre. Que le ministre des Finances occupe son siège le jour qui suit la scène de la soirée précédente, est une chose regrettable. (Acclamations.) Non pas dans l'intérêt de ces bancs (l'Opposition) mais dans l'intérêt de la moralité publique, du pays et de cet honorable monsieur lui-même. (Bravo!) Qu'il soit soumis, aujourd'hui, à une déchéance encore plus grande, aggrave la situation.

**L'honorable sir Francis Hincks** apprécie vivement la sympathie dont fait preuve l'honorable député. Cependant, il a déjà répondu à la question mentionnée. Pour ce qui est de la déchéance, il aura probablement l'occasion d'y revenir en temps plus opportun. Quoi qu'il en soit, il ne ressent aucune déchéance particulière pour ce qui s'est passé.

**M. Mackenzie**—Je le crois. (Bravo! Bravo!)

**L'honorable sir Francis Hincks** dit qu'il est inutile de débattre cette question plus longtemps, puisqu'ils auront vraisemblablement l'occasion d'en discuter de nouveau.

Après quelques remarques de l'honorable **M. Anglin**, la résolution est adoptée.

#### CARTE FERROVIAIRE

**L'honorable sir A. T. Galt** présente un rapport du Comité des chemins de fer demandant un crédit de \$2,000 pour terminer une carte ferroviaire des provinces de la Puissance que